
Protokół 
z obrad II Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 06 grudnia 2006 roku. 
 
 

I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 
Obrady II Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 06 grudnia 2006 r. otworzył o 

godz. 11.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  
Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  

14 Radnych (nieobecna na sali Radna T. Kowalczyk) i uznano prawomocność obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
 Radna G. Matuszewska poinformowała, że Klub „Normalność i Rozwój” składa 
wniosek o przełożenie na inne posiedzenie podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu 
Gminy Halinów, a uzasadnienie tego wniosku przedstawi Radny Z. Niewiatowski. Ponadto 
proponuje się również  odłożenie na następną sesję podjęcie uchwał nr 3-9; uzasadnienie 
przedstawi Radna L. Szulim. W miejsce przełożonych uchwał proponuje się przyjęcie uchwał 
w sprawie: wyboru wiceprzewodniczących oraz wyboru składu komisji stałych Rady. 
 Burmistrz J. Damasiewicz poprosiła o zdjęcie z porządku obrad w pkt X uchwały nr 5 
w sprawie: ustalenia opłaty administracyjnej na 2007 rok w związku ze zmianą ustawy o 
opłacie skarbowej. 
 Na salę przybyła Radna T. Kowalczyk. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrz J. Damasiewicz, głosowano: 
za – 13, przec. – 0, wstrz. – 2. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
 Radny Z. Niewiatowski nawiązując do projektu uchwały w sprawie: zmian w statucie 
Gminy Halinów stwierdził, że nie jest sensowne wprowadzanie w § 35 ust. 1 liczby trzech 
wiceprzewodniczących Rady,  gdyż to powoduje podwyższanie kosztów utrzymania Rady.  
Nawiązując do proponowanej zmiany § 52 ust. 4 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że 
wykreślenie zapisu o otrzymywaniu przez Radnych materiałów na sesję , której przedmiotem 
jest uchwalenie budżetu gminy oraz sprawozdanie z wykonania budżetu na 14 dni przed 
rozpoczęciem sesji powoduje, że ogranicza się Radnym o połowę czas do zapoznania się z 
tymi materiałami zwłaszcza, że więcej niż połowa składu to osoby, które po raz pierwszy są 
Radnymi. 
Zmiana w § 76 ust. 2, polegająca na zastąpieniu wyrazów: „7 dni” wyrazami: „20 dni” 
oznacza, że trzykrotnie wydłuża się czas na podawanie protokołu do publicznej wiadomości. 
Natomiast zmiana w § 113 ust. 1 spowoduje, że posiedzenia Komisji będą się odbywały 
wyłącznie za zgodą Przewodniczącego Rady, więc jeśli  Przewodniczący nie wyrazi zgody, w 
ciągu całej kadencji może nie odbyć się ani jedno posiedzenie Komisji. 
Dotychczas wystarczyło uzgodnić z Przewodniczącym, bądź z pracownikiem ds. obsługi 
Rady terminu posiedzenia Komisji. 
 W związku z tym Klub Radnych „Normalność i Rozwój” wnosi o odłożenie w czasie 
podjęcia tego projektu uchwały. 
Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że Klub „Normalność i Rozwój” nie jest przeciwny 
podjęciu uchwały, ale zmiana w Statucie wymaga najpierw wyrażenia opinii przez Komisję 
Regulaminową. 
Radny z. Niewiatowski powiedział, że nie widzi uzasadnienia podejmowania w tak szybkim 
czasie projektu tak ważnej uchwały jaką jest Statut gminy Halinów. 
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 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wprowadzanie do Statutu trzech 
wiceprzewodniczących nie podnosi kosztów utrzymania Rady, gdyż wiceprzewodniczący 
Rady otrzymuje dietę w takiej samej wysokości jak pozostali Radni. 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że zmiana w § 52 ust. 4 ujednolici przepisy 
Statutu z uchwałą w sprawie: procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów towarzyszących projektowi budżetu; nad projektem budżetu będą pracowały 
Komisje Rady. Pani Burmistrz zapewniła, że na pewno będzie więcej czasu niż 7 dni na 
zapoznanie się z projektem budżetu. W czasie przerwy podczas obecnej sesji zostanie 
Radnym rozdany projekt budżetu na 2007 rok. 
W kwestii § 76 ust. 2 Pani Burmistrz powiedziała, że pracownik ds. obsługi rady jest 
zatrudniony na niepełny etat i w związku z tym potrzebuje więcej czasu na sporządzenie 
protokołu. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że na podstawie § 113 ust. 1 
Komisje będą zwoływane za zgodą Przewodniczącego Rady, aby Przewodniczący mógł 
kontrolować pracę Komisji z planem ich pracy uchwalonym przez Radę. 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że podtrzymuje stanowisko Klubu. Dotychczas 
nie wszyscy Radni otrzymali Statut, nie wszyscy Radni mogli się z nim zapoznać i dlatego nie 
jest wskazane, aby w takim pośpiechu podejmowali uchwałę. Radny Z. Niewiatowski 
stwierdził, że rozumie potrzebę dostosowania przepisów, ale Radni powinni świadomie 
podejmować decyzję. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że wszystkie akty prawa 
miejscowego są dostępne w BIP i poprosił Radnych o zgłoszenie pracownikowi ds. obsługi 
Rady w jakiej formie (papierowej lub elektronicznej) chcą otrzymać: Statut, Strategię 
Zrównoważonego Rozwoju, Plan Rozwoju Lokalnego oraz Wieloletni Plan Inwestycyjny. 
 Radna L. Szulim stwierdziła, że Klub „Normalność i Rozwój” wnosi o zdjęcie z 
porządku obrad uchwały w sprawie: zmian w budżecie gminy Halinów na rok 2006, gdyż 
Radni nie mieli możliwości zapoznania się z budżetem, a ponadto brakuje opinii Komisji 
Budżetowej. W związku z tym Radni nie mogą świadomie i odpowiedzialnie głosować. 
Podobne jest uzasadnienie wycofania z porządku obrad uchwał podatkowych na 2007 rok – 
Radni nie posiadali materiałów porównawczych, np. stawek podatkowych na 2006 rok, 
projektu budżetu na 2007 rok oraz opinii Komisji Budżetowej. 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że należy podjąć uchwały podatkowe podczas 
dzisiejszej sesji, aby mogły wejść w życie od 01 stycznia 2007 r. W kwestii uchwały 
dotyczącej zmian w budżecie Pani Burmistrz wyjaśniła, że wszystkie materiały dotyczące 
budżetu są dostępne w każdej chwili w BIP oraz w Biurze Rady. Podjęcie tej uchwały jest 
niezbędne, aby zbilansować budżet, np. z powodu konieczności wprowadzenia zwiększenia 
subwencji oświatowej lub zdjęcia środków na pomoc społeczną, o które pomniejszono 
dotację. 
W związku z tym Burmistrz J. Damasiewicz zwróciła się do Rady o nie wycofywanie 
projektu uchwały w sprawie: zmian w budżecie gminy Halinów na rok 2006. 
 Radny J. Czerwiński zaproponował ogłoszenie półgodzinnej przerwy, podczas której 
Radni mogliby zapoznać się ze stawkami podatków. 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że każdy projekt uchwały będzie omawiany 
przed głosowaniem. Ponadto przed podejmowaniem uchwał zostanie ogłoszona przerwa. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że od czwartku ubiegłego tygodnia 
wszyscy Radni otrzymali materiały na sesję i mogli się z nimi zapoznać. 
 Burmistrz J. Damasiewicz przeprosiła Radną G. Matuszewską, która z winy 
pracownika Urzędu otrzymała materiały w późniejszym terminie. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że Radni powinni stanowić jedność jako Rada i 
zmierzać w tym samym kierunku. Klub „Normalność i Rozwój” po wyjaśnieniach Burmistrz 
J. Damasiewicz oraz Przewodniczącego Rady jest skłonny do głosowania nad projektami 
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uchwał podatkowych, ale prosi o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie: zmian w 
Statucie Gminy Halinów. 
 Na pytanie Przewodniczącego Rady Wł. Gronczewskiego w sprawie wniosku 
formalnego, Radna G. Matuszewska odpowiedziała, że podtrzymuje go w całości. 
  
Za przyjęciem wniosku formalnego Radnej G. Matuszewskiej, głosowano:  
za –0, przec. – 9, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 
 
Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty z poprawką 
zgłoszoną przez Burmistrz J. Damasiewicz, w wyniku głosowania:  
za – 9, przec. – 0, wstrz. – 6.  
 
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 23.11.2006 r. 
Protokół bez uwag został przyjęty w wyniku głosowania: 
za – 9, przec. – 0, wstrz. – 6.  
 

O godz. 11.40 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił pięciominutową 
przerwę. 
 
IV. Ślubowanie Burmistrza. 
 Burmistrz J. Damasiewicz złożyła ślubowanie następującej treści: „Obejmując urząd 
burmistrza miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi 
dopomóż Bóg”. 
 
V. Uchwała w sprawie: stwierdzenia objęcia obowiązków Burmistrza. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano:  
za – 9, przec. – 0, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
VI. Informacja z pracy Burmistrza. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- przeprowadzeniu wyborów samorządowych, 
- uroczystości w dn. 18.11. br. z okazji 50-lecia ślubu, w którym udział wzięło 11 par z 

terenu gminy, odznaczonych Medalami za Długoletnie Pożycie Małżeńskie, 
- spotkaniu z przedstawicielami gminnego zarządu OSP, podczas którego zostały 

omówione sprawy finansowe oraz dalszej współpracy, 
- szkoleniu sprzedawców, które dotyczyło zakazu sprzedaży alkoholu osobom 

nieletnim; Pani Burmistrz poinformowała, że na terenie naszej gminy był jeden 
przypadek sprzedaży alkoholu osobie nieletniej; Policja prowadzi postępowanie w tej 
sprawie, 

- warsztatach zorganizowanych przez Centrum Praw Kobiet dotyczących przemocy w 
rodzinie, w których uczestniczyli: przedstawiciele służby zdrowia, oświaty, kuratorzy 
sądowi i policjanci, 

- spotkaniu z przedstawicielami ZTM oraz Kolei Mazowieckich w sprawie 
warszawskiej karty miejskiej; propozycje będą dyskutowane z Radnymi, 

- propozycji Sulejówka dotyczącej zmiany kursowania autobusu linii 704 i utworzenia 
przystanku końcowego w Okuniewie, co by wiązało się z dopłatą w wysokości około 
70 tys. zł rocznie z budżetu naszej gminy; Pani Burmistrz uważa, że lepszym 
rozwiązaniem byłoby utworze nowej linii autobusowej oraz rozwiązanie problemu 
komunikacji pomiędzy poszczególnymi miejscowościami, 
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- podpisaniu umowy z BOŚ na zaciągnięcie kredytu na budowę kanalizacji, w 
wysokości około 1,85 mln. zł; wkład własny wynosi około 850 tys. zł, 

- ogłoszeniu konkursu na stanowisko Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie w 
związku ze złożeniem przez dotychczasowego Dyrektora wniosku o przejście na 
emeryturę, 

- podpisaniu zarządzenia w sprawie odwołania Zastępcy Burmistrza na mocy 
porozumienia stron, 

- podpisaniu umowy na wykonanie projektu sieci wodociągowej w Długiej Szlacheckiej 
w ulicach: Warszawskiej, Bajkowej i Śnieżki, 

- podpisaniu zarządzeń w sprawach: nieodpłatnego przejęcia drogi w Józefinie (jest to 
droga równoległa do ul. Chabrowej), zmian i przeniesień w budżecie, szkolenia BHP, 
ogłoszeniu wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy w Chobocie, 

- reorganizacji w Urzędzie, która polegała na połączeniu Referatu Geodezji i 
Gospodarki Gruntami z samodzielnymi stanowiskami ds. planowania przestrzennego, 

- przygotowaniu projektu budżetu na 2007 rok; planuje się, że dochody budżetu 
wyniosą 25.298.120,00 zł, a wydatki – 26.279.048,00 zł; wydatki bieżące wyniosą 
71,5% budżetu, wydatki inwestycyjne – 28,5%; wydatki na oświatę będą stanowiły 
8.188.505,00 zł (1,5 mln zł stanowią środki własne, a pozostałe – to subwencja 
oświatowa), 

- wyborach sołtysów, które odbędą się od stycznia do czerwca przyszłego roku, 
- dokonaniu w dn. 29.11. br. odbioru III etapu rozbudowy i modernizacji oczyszczalni 

ścieków w Długiej Kościelnej i ostatecznym zakończeniu realizacji tej inwestycji, 
- dokonaniu w dn. 30.11. br. odbioru II części I etapu budowy kanalizacji  sanitarnej w 

systemie podciśnieniowym w miejscowościach: Hipolitów i Józefin o długości około 
5 km, 

- rozliczeniu końcowym dotacji w wysokości 70% kosztów udzielonej przez Marszałka 
Województwa Mazowieckiego na budowę gminnego boiska sportowego w Długiej 
Kościelnej, 

- zakończeniu i odbiorze w dn. 15.11. br. prac związanych z remontem i modernizacją 
drogi gminnej w Wielgolesie Duchnowskim (dz. nr 111), która została zrealizowana 
na podstawie uchwały w sprawie: zasad prowadzenia inwestycji z inicjatywy 
społecznej mieszkańców, 

- zakończeniu w dn. 12.11. br. budowy oświetlenia drogowego na terenie gminy 
zaplanowanej na rok 2006; odbiór końcowy jest uzależniony od terminu, jaki 
wyznaczy Zakład Energetyczny w Otwocku; do podłączenia pozostały punkty 
oświetleniowe w miejscowościach: Konik Nowy, Michałów i Wielgolas Duchnowski, 

- zakończeniu w dn. 16.11. br. prac remontowych w budynkach komunalnych na terenie 
gminy obejmujących: remont dachu budynku przy ul. Rynek 82 w Okuniewie oraz 
wymianę stolarki drzwiowej i okiennej w budynkach w Halinowie, Brzezinach i 
Okuniewie, 

- przekazaniu w dn. 30.11. br., zgodnie z umową, Koncepcji Zwodociągowania Gminy, 
która określa kierunki rozwoju sieci wodociągowej, tj. o inwestycje, które przyczynią 
się do poprawy jakości i ilości dostarczanej wody oraz wskazują sposoby 
modernizacji, rozbudowy lub przebudowy istniejących stacji uzdatniania wody, 

- ogłoszeniu w dn. 29.11. br. trzeciego przetargu na wykonanie instalacji centralnego 
ogrzewania w budynku Klubu Rolnika w Michałowie; otwarcie ofert nastąpi 07.12. 
br., 

- ogłoszeniu w dn. 27.11. br. przetargu na budowę hali sportowej w Halinowie w 2007 
roku; otwarcie ofert nastąpi 28.12. br., 

- ogłoszeniu w dn. 04.12. br. przetargu na konserwację oświetlenia drogowego na 
terenie gminy w 2007 r.; otwarcie ofert nastąpi 13.12. br., 

- ogłoszeniu przetargu na wywóz śmieci na 2007 r.; 
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- zrealizowaniu I etapu budowy wodociągu w miejscowościach: Grabina, Wielgolasu 
Brzeziński (północna strona torów - przejście pod torami), 

- zrealizowaniu budowy wodociągu w ul. Chrobrego w Wielgolesie Brzezińskim, 
kontynuowaniu budowy wodociągu na odcinku od ul. Powstania Styczniowego do 
oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej oraz planach budowy wodociągu w ul. 
Powstania Styczniowego (przejście pod rzeką) i w Michałowie. 

 
 Na pytanie Radnego K. Sarniaka o lokalizację budowy hali sportowej, Burmistrz J. 
Damasiewicz wyjaśniła, że inwestycja będzie realizowana przy Zespole Szkół w Halinowie. 
  Radny Z. Niewiatowski przypomniał, że zaproponował, aby w zamian za wycofanie 
uchwały w sprawie: zmian w Statucie Gminy Halinów, podjąć uchwały w sprawie: wyboru 
wiceprzewodniczących Rady oraz Komisji, aby Rada działała zgodnie z przepisami. 
Ponieważ kompromis nie został osiągnięty, Klub „Normalność i Rozwój” powstrzymuje się 
od głosowania. 
Radny Z. Niewiatowski powiedział, że ma nadzieję, że Rada będzie razem pracowała dla 
dobra wspólnego. 
 Radna L. Szulim nawiązując do „Wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
planowane do realizacji w latach 2006-2008” zapytała, dlaczego przy inwestycji: projekt 
kanalizacji w Okuniewie używa się wyrazów: „lub zamiennie wykonanie projektu kanalizacji 
podciśnieniowej w Długiej Szlacheckiej, Budziskach, Grabinie, Zagórzu” oraz dlaczego przy 
budowie oczyszczalnia ścieków w Okuniewie użyto wyrazu „ewentualnie”. Ponadto zapytała, 
co należy rozumieć przez budowę dróg z udziałem mieszkańców. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że napisano „ewentualnie”, gdyż rozważano 
również możliwość podłączenia Okuniewa do oczyszczalni w Sulejówku. Jednak w tej 
sprawie nie podpisano porozumienia, gdyż w Radzie Sulejówka brakowało zgody. Być może 
będzie możliwość podłączenia mieszkańców Okuniewa do oczyszczalni w Sulejówku, jeśli 
Rada Miejska w Halinowie oraz Rada Miasta Sulejówek wyrażą na to zgodę.  Jeśli 
porozumienia nie będzie, należy rozważyć jako alternatywę budowę odrębnej oczyszczalni w 
Okuniewie. 
 Radna L. Szulim zapytała, czy decyzja w tej sprawie zapadnie w pierwszej połowie 
2007 roku. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że ma taką nadzieję. Jeśli nie zapadnie decyzja o 
podłączeniu Okuniewa do oczyszczalni w Sulejówku, będziemy zmierzać do budowy 
oczyszczalni ścieków w Okuniewie. 
 Radna L. Szulim zapytała, czy odbyły się rozmowy z przedstawicielami Sulejówka w 
tej sprawie. Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała twierdząco; podano szacunkową ilość 
dobową ścieków, jakie miałyby być przyjmowane przez oczyszczalnię, ale ostatecznych 
ustaleń nie dokonano. Pani Burmistrz postara się zorganizować spotkanie z Burmistrzem 
Sulejówka w tej sprawie. 
 W kwestii dróg budowanych z inicjatywy mieszkańców Pani Burmistrz wyjaśniła, że 
została podjęta uchwała w sprawie: zasad prowadzenia inwestycji z udziałem mieszkańców, 
na podstawie której mieszkańcy, którzy chcą przyspieszyć realizację inwestycji partycypują w 
jej kosztach; w ubiegłym roku na tej podstawie została wybudowana droga w Wielgolesie 
Duchnowskim. 
 Radna L. Szulim zapytała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu - 
budowy chodnika w Halinowie, ul. Okuniewska. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że nie mamy obowiązku dofinansowania inwestycji 
wykonywanych przez powiat lub województwo, ale jeśli chcemy przyspieszyć realizację 
inwestycji, musimy partycypować w jej kosztach. Ulica Okuniewska jest w naszej gminie 
jedyną drogą powiatowa w mieście, która jest jednocześnie drogą gruntową. Powiat przyjął 
zasadę budowy chodników pod warunkiem, że gmina pokryje 50% kosztów ich budowy. 
Został opracowany projekt przebudowy tej drogi – od torów kolejowych w Halinowie do 
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drogi wojewódzkiej nr 637. Został złożony projekt o uzyskanie środków unijnych, niestety 
nie został wybrany. Po ponownym złożeniu mamy nadzieję na uzyskanie środków i budowę 
tej inwestycji. 
 Radny K. Sarniak zapytał, czy zamiast budowy nowych dróg, nie powinno się 
budować już istniejących i zapytał o zakończenie inwestycji budowy drogi biegnącej z Cisia 
do Dębego Wielkiego. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że ul. Okuniewska jest drogą powiatową i będzie 
wykonywana przez Powiat; kosztorys opiewa na około 11 mln zł. 
W kwestii drogi biegnącej od Cisia do Dębego, Pani Burmistrz poinformowała, że poprzednia 
Rada zadecydowała o jej budowie; to zadanie zostało ujęte w projekcie budżetu. 
 Radny Z. Niewiatowski wyjaśnił, że Radny K. Sarniak miał na myśli rozpoczętą 
budowę dróg, np. drogi od ul. Powstania Styczniowego do Mrowisk, a nie zakończoną 
budowę ul. Piłsudskiego, która 6 lat temu została wybudowana i nie została dokończona w 
ciągu poprzedniej kadencji. W czasie uroczystości kościelnych jest problem przejazdu 
samochodów w ul. Okuniewskiej na odcinku od ul. Jana Pawła II do ul. 3 Maja. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że projekty budowy dróg na terenie Halinowa 
zostały wykonane i zostały wymienione w Strategii Zrównoważonego Rozwoju. W 
przyszłości jest planowana budowa dróg w Halinowie w ulicach: Piłsudskiego, Spółdzielczej, 
Sienkiewicza, Szkolnej. 
 
VII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Sołtys Okuniewa M. Wyganowska zwróciła się do Rady o wyrażenie zgody, aby 
mieszkańcy mogli dojeżdżać do Warszawy na podstawie karty miejskiej. 
 Sołtys Królewskich Brzezin E. Kalinowska zwróciła się z prośbą do Pani Burmistrz o 
interwencję w sprawie przedłużenia linii SKM, którą by dojeżdżali mieszkańcy ze stacji 
Sulejówek - Miłosna. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że kilka miesięcy temu wysłała wniosek do SKM 
o przedłużenie linii na teren gminy Halinów. Jednocześnie Pani Burmistrz wyjaśniła, że ze 
stacji Sulejówek - Miłosna pasażerowie nie są zabierani, gdyż SKM wystąpiło do Sulejówka 
o dofinansowanie linii w wysokości 60 tys. zł miesięcznie. Pani Burmistrz rozmawiała z 
Burmistrzem Mińska Mazowieckiego  oraz Wójtem Gminy Dębe Wielkie na temat 
przedłużenia linii SKM do Mińska Mazowieckiego, ale na razie nie jest to możliwe, ponieważ 
SKM nie posiada wystarczająco dużej liczby składów. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapytał o konserwację dzwonnicy w Długiej 
Kościelnej. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że z budżetu gminy przekazano 10 tys. zł na 
wykonanie projektu konserwacji dzwonnicy; środki zostały przekazane parafii. Jeżeli zostanie 
opracowany projekt, to może w przyszłym roku będzie możliwość uzyskania z Ministerstwa 
Kultury dotacji na remont dzwonnicy. 
 Radny J. Czerwiński zapytał, czy istnieje możliwość, aby pracownicy Zakładu 
Komunalnego uprzątnęli śmieci leżące w pobliżu Kościoła w Okuniewie. 
Burmistrz J. Damasiewicz poprosiła Radnego J. Czerwińskiego o podanie konkretnej 
lokalizacji tych działek; do ich właścicieli zostaną wystosowane pisma z prośbą o 
uprzątnięcie  terenu. 
  
 
 
VIII. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że pisma, które wpływają do 
Rady są dostępne do wglądu w Biurze Podawczym albo w Biurze Rady. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma: 
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- Polskiego Związku Niewidomych z dn. 08.11.2006r. w sprawie dofinansowania ich 
działalności, 

- Komisariatu Policji w Halinowie z dn. 30.11. br. w sprawie: przeznaczenia w 2007 r. 
środków w wysokości 80.000,00 zł na zakup dwóch oznakowanych radiowozów, 
kserokopiarki oraz trzech komputerów; Przewodniczący Rady wyjaśnił, że dotychczas 
na podstawie podpisanej umowy gmina finansowała 4 etaty policji; po wygasnięcu z 
końcem roku umowy Rada podejmie decyzję, czy gmina nadal będzie 
dofinansowywała Komisariat Policji w Halinowie, 

- Komitetu Protestacyjnego Mieszkańców Konika Nowego z dn. 20.11.br. w sprawie 
grzebowiska zwłok zwierzęcych na terenie gminy Halinów,  

- Regionalnej Izby Obrachunkowej z dn. 30.11. br. dotyczące stwierdzenia nieważności 
uchwały Nr XLII/476/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 20 października 2006 r. 
w sprawie: udzielenia przez Gminę Halinów pomocy regionalnej na wspieranie 
nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową 
inwestycją; Skarbnik T. Karwowska wyjaśniła, że podobne uchwały były 
podejmowane w innych gminach i nie były uchylane, 

- Wojewody Mazowieckiego z dn. 22.11. br. dotyczące stwierdzenia nieważności 
uchwały w sprawie: zasad prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej 
mieszkańców. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpływają pisma do Rady o odrolnienie. 
 
IX. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że Starostą został Pan A. Tarczyński, 
a jego Z-cą Pan K. Michalik. Od czasów wyborów odbyły się 2 sesje Rady Powiatu, podczas 
których wybrano Zarząd, Prezydium Rady oraz Komisje Rady. 20.12. br. odbędzie się sesja, 
podczas której będzie przyjmowany projekt budżetu na 2007 rok.  
Radny Powiatowy złożył pierwszą interpelację w sprawie budowy ul. Okuniewskiej; 
odpowiedź otrzyma na piśmie. 
Członkiem Zarządu Powiatu została Pani K. Pazio, która będzie reprezentowała interesy 
Halinowa, Sulejówka i Dębego Wielkiego. Radny Powiatowy H. Świtkowski został 
Przewodniczącym Komisji Budżetowej, natomiast Radny Powiatowy A. Ciszkowski jest 
Wiceprzewodniczącym Rady, Członkiem Komisji Budżetowej oraz Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu. 
 Radny B. Janczarek zapytał o park w Okuniewie. 
Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że zgłosi tę sprawę jako interpelację podczas 
następnej sesji Rady Powiatu. 
 
X. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
/1/ ustalenia warunków pracy i płacy Burmistrza; 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, aby od dn. 06.12. br. 
wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza Miasta Halinów wynosiło 4.630,00 zł, a dodatek 
funkcyjny – 1.550,00 zł; dodatek specjalny proponuje utrzymać na dotychczasowym 
poziomie 20% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że dotychczas wynagrodzenie 
zasadnicze Burmistrza wynosiło 4.560,00 zł, a dodatek funkcyjny 1.530,00 zł; dodatek 
specjalny wynosił 20% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 
Podsumowując, Burmistrz Miasta Halinów otrzymuje średnio miesięczne wynagrodzenie w 
wysokości około 4.500,00 zł netto. 
 Radny J. Czerwiński zapytał, jaki jest ustawowy przedział wysokości wynagrodzenia. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że wysokość wynagrodzenia wynosi 
od 3.450,00 zł do 4.630 zł. brutto, dodatek specjalny wynosi od 20-40% wynagrodzenia 
zasadniczego i funkcyjnego. 
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Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że wynagrodzenie Starosty Mińskiego 
będzie wynosiło 10.700 zł brutto. 
 Radny J. Czerwiński postawił wniosek formalny, aby dodatek specjalny Pani 
Burmistrz wynosił 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 
 
Za przyjęciem wniosku formalnego Radnego J. Czerwińskiego głosowano:  
za –11, przec. – 0, wstrz. – 4. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z poprawką -głosowano: za –12, przec.– 0, wstrz. – 3. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/2/ zmian w Statucie Gminy Halinów; 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał pismo Komendy Powiatowej Policji 
w Mińsku Mazowieckim z dn. 28.11. br. w sprawie: wyrażenia zgody na używanie i 
wykorzystywanie herbu posiadanego przez miasto i gminę Halinów, w celach strategiczno – 
promocyjnych. 
W związku z tym Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wniósł poprawkę do projektu 
uchwały polegającą na dodaniu w § 1 nowego punktu 5 w brzmieniu: „w § 6 ust. 3 dodaje się 
nowy pkt 4 w brzmieniu: „na wniosek instytucji, organizacji pozarządowych i osób 
prywatnych po uzyskaniu zgody Rady i Burmistrza”. 
 Radca Prawny A. Uścińska zaproponowała, aby nowy punkt 4 otrzymał brzmienie: 
„zgodnie z wnioskami zgłoszonymi przez instytucje, organizacje pozarządowe i osoby 
prywatne po uzyskaniu zgody Rady i Burmistrza”. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z poprawką -głosowano: za –9, przec.– 0, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 

 
O godz. 13.00 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dwudziestominutową 

przerwę. 
Skarbnik T. Karwowska poprosiła o podanie numerów kont, na które będzie można 

wpłacać Radnym diety. 
 
/3/ zmian w budżecie gminy Halinów na rok 2006; 
 Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały i wniosła 
autopoprawkę polegającą na zastąpieniu - w § 2 w pkt 2 planu wydatków budżetowych na rok 
2006 po zmianach - liczby „25 203 070,00 zł” liczbą: „25.278.644,00 zł”. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawką -głosowano: za –8, przec.– 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny P. Odalski) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 
 
/4/ określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od nieruchomości na 2007 rok oraz 
zarządzenia poboru podatku od nieruchomości w drodze inkasa; 
 Skarbnik T. Karwowska wyjaśniła, że uchwały dotyczące podatków są podejmowane 
co roku. W porównaniu do roku 2006 r. proponuje się podwyższenie o 0,01 zł podatku od 
nieruchomości od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej, statutowej 
działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – od 1 m2 
powierzchni oraz podwyższenie o 0,01 zł podatku od budynków lub ich części mieszkalnych 
– od 1m2 powierzchni użytkowej. Pozostałe stawki, w porównaniu do 2006 r. nie wzrosłyby. 
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 Proponuje się wzrost wynagrodzenia agencyjno – prowizyjnego do 9% (w roku 
ubiegłym wynosiło 7%). Skarbnik T. Karwowska poinformowała Sołtysów, że w związku ze 
zmianami przepisów księgowych, pobór podatków będzie związany z ich większą pracą. 
Około 10.000,00 zł zostanie przeznaczonych na wynagrodzenie agencyjno – prowizyjne dla 
Sołtysów. 
 W związku ze śmiercią Sołtysa Hipolitowa, Skarbnik T. Karwowska wniosła 
autopoprawkę polegającą na dodaniu w § 2 w pkt 1 po wyrazach: „w drodze inkasa” 
wyrazów: „z wyłączeniem sołectwa Hipolitów, gdzie jako inkasenta wyznacza się Panią 
Małgorzatę Patoka”. 
 Na pytanie Radnej L. Szulim o opodatkowanie garaży znajdujących się w budynkach 
mieszkalnych, Skarbnik T. Karwowska odpowiedziała, że są one opodatkowane jak budynki 
mieszkalne. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –8, przec.– 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny P. Odalski) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od środków transportowych na rok 
2007; 
 Skarbnik T. Karwowska powiedziała, że stawki podatków od środków transportowych 
od kilku lat pozostają w tej samej wysokości. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawką -głosowano: za –8, przec.– 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny P. Odalski) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ przyjęcia średniej ceny skupu żyta służącej do obliczenia podatku rolnego na 2007 
rok oraz zarządzenia poboru podatku rolnego w drodze inkasa; 
 Skarbnik T. Karwowska powiedziała, że podstawą naliczenia podatku rolnego jest 
średnia cena skupu żyta określona w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 
W roku 2005 r. średnia stawka skupu żyta wynosiła 37,67 zł, w 2006 r. – 27,88 zł, natomiast 
na 2007 r. – 35,52 zł za 1q. 
 Wynagrodzenie agencyjno – prowizyjne dla Sołtysów wynosi 9%. Skarbnik T. 
Karwowska wniosła autopoprawkę polegającą na dodaniu w § 2 w pkt 1 po wyrazie 
„(sołtysów)”, wyrazów: „z wyłączeniem sołectwa Hipolitów, gdzie jako inkasenta wyznacza 
się Panią Małgorzatę Patoka”. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawką -głosowano: za –8, przec.– 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny P. Odalski) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 
/7/ przyjęcia średniej ceny sprzedaży drewna służącej do obliczenia podatku leśnego na 
2007 rok oraz zarządzenia poboru podatku leśnego w drodze inkasa; 
 Skarbnik T. Karwowska poinformowała, że podstawę do obliczenia podatku leśnego 
stanowi średnia cena sprzedaży drewna określona w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 
Statystycznego. Na 2007 r. określono ją w wysokości 133,70 zł za 1 m3; w ubiegłym roku 
wynosiła ona 131,35 zł za 1m3.  
 Wynagrodzenie agencyjno – prowizyjne dla Sołtysów wynosi 9%. Skarbnik T. 
Karwowska wniosła autopoprawkę polegającą na dodaniu w § 2 w pkt 1 po wyrazie 
„(sołtysów)”, wyrazów: „z wyłączeniem sołectwa Hipolitów, gdzie jako inkasenta wyznacza 
się Panią Małgorzatę Patoka”. 
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Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawką -głosowano: za –8, przec.– 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny P. Odalski) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 Na salę przybył Radny P. Odalski. 
 
/8/ określenia wysokości stawek opłaty targowej na rok 2007; 
 Skarbnik T. Karwowska powiedziała, że stawki opłaty zostały zróżnicowane w 
zależności od rodzaju handlu. W porównaniu do gmin sąsiednich w naszej gminie są 
najniższe stawki opłaty targowej; ta opłata jest pobierana w momencie realizacji sprzedaży. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –9, przec.– 0, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ podatku od posiadania psów na 2007 rok. 
 Skarbnik T. Karwowska powiedziała, że niewielkie są wpływy z tytułu tego podatku; 
w tym roku podatek od posiadania psów zapłaciło 5 osób. Urząd nie prowadzi egzekucji tego 
podatku, gdyż jej koszt byłby wyższy od wpływów. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –9, przec.– 0, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XI. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przypomniał Radnym o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych w ciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że podczas następnej sesji w grudniu będą 
podejmowane uchwały dotyczące wyboru wiceprzewodniczących Rady oraz składu komisji 
stałych. 
 W styczniu jest planowany dla Radnych wyjazd po terenie gminy. Ponadto zostanie 
zorganizowane szkolenie na temat finansów gminy, z udziałem wykładowców ze Szkoły 
Głównej Handlowej. 
 Sekretarz J. Kurczak poinformował, że na stronie internetowej Halinowa można 
umieścić informacje dotyczące działalności Rady. Radni mogą składać informacje do Biura 
Rady. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
15.00 dokonał zamknięcia obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 
/-/ Włodzimierz Gronczewsk 

 
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 


